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I z b a  k i e l e c k a

1. S p o t k a n i e  z s ę d z i ą  Są 
du N a j w y ż s z e g o  T o m a s z e m  
M a j e w s k i m .  Dużym zainteresowa
niem środowiska prawniczego w Kiel
cach cieszyło się spotkanie zorganizo
wane w lokalu Rady Adwokackiej, w 
którym wziął udział sędzia SN Tomasz 
Majewski. Prelegent podzielił się ze 
słuchaczami informacjami na temat 
aktualnych prac Sądu Najwyższego 
oraz tendencji przejawiających się w 
orzecznictwie. Szczególnie wiele uwa
gi poświęcił sędzia T. Majewski spra
wom z zakresu prawa rodzinnego oraz 
kodeksu karnego, którym Sąd Najwyż
szy poświęca ostatnio wiele uwagi. Po 
prelekcji odbyła się dyskusja, w któ
rej głos zabrali także zaproszeni goś
cie z prokuratury d sądu w Kielcach.

Ze względu na niewątpliwą korzyść 
tego rodzaju spotkań Rada Adwokacka 
zamierza kontynuować je także w 
przyszłości.

2. N a r a d a  u p r e z e s a  S ą d u  
W o j e w ó d z k i e g o  w K i e l c a c h .  
W dniu 6 listopada 1976 r. odbyła się 
w Sądzie Wojewódzkim w Kielcach 
narada poświęcona usprawnieniu pra
cy sądów, prokuratury i adwokatury 
przecz obnażenie społecznych kosztów 
wymiaru spraswiedliwośicd. W naradzie 
udział wzięli: prezesi Sądu Wojewódz
kiego i Sądu Rejonowego, przedstawi
ciele Prokuratury Wojewódzkiej i Re
jonowej oraz Rady Adwokackiej w 
Kielcach w osobie dziekana Rady Ad
wokackiej adw. Antoniego Pietrzaka i 
prezesa Wojewódzkiej Komisji Dyscy
plinarnej, I sekretarza POP przy Ra

dzie Adwokackiej adw. Ryszarda Pod- 
lipniaka. W charakterze zaproszonego 
gościa uczestniczył w zebraniu kierow
nik Wydziału Administracyjnego KW 
PZPR tow. Henryk Czajkowski.

Podczas dyskusji stwierdzono, że w 
pracy sądów istnieje jeszcze wiele 
możliwości, których wykorzystanie mo
że spowodować, że postępowanie są
dowe będzie się toczyć sprawniej, szyb
ciej, a przy tym bardziej wnikliwie. 
Uniknie się przez to wielokrotnego 
wzywania na rozprawy świadków, co 
pozwoli im na maksymalne wykorzy
stanie czasu w zakładzie pracy i przy
czyni się do ugruntowania powagi wy
miaru sprawiedliwości. Cel ten da się 
osiągnąć przez lepsze przygotowanie 
posiedzeń sądowych. Należy dążyć do 
maksymalnego skoncentrowania ma
teriału dowodowego oraz wymagać 
przestrzegania dyscypliny przez wszy
stkich uczestników procesów cywilnych 
i karnych.

Zabierając głos w naradzie tow. Czaj
kowski pozytywnie ocenił rolę adwo
katury kieleckiej w tym zakresie, co 
jednak nie oznacza, że wszystko zo
stało już zrobione, gdyż obniżenie spo
łecznych kosztów wymiaru sprawiedli
wości zależy w dużej mierze także i 
od adwokatów.

We wnioskach postulowano okresowe 
organizowanie tego rodzaju narad z 
udziałem przedstawicieli sądu i proku
ratury rejonowej oraz kierowników 
zespołów adwokackich.

adw. Stanisław Szufel

I z b a  l u b e l s k a

Doświadczenia ubiegłych lat dowiod
ły, że sympozja jako atrakcyjna forma 
podnoszenia poziomu ogólnego i zawo
dowego cieszą się wśród adwokatów 
Izby lubelskiej popularnością. Mając

więc na uwadze tę okoliczność, Rada 
Adwokacka w Lublinie zorganizowała 
w dniach 17—19 grudnia 1976 r. czwar
te kolejne sympozjum. Tematyka sym
pozjum obejmowała zagadnienia akcen


